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باید دشمن را وادار به عقب نشینی کنیم
امام جمعه یزد: درمقابل استکبار جهانی ناامیدی، ضعف و سازش معنایی ندارد و نباید به او مجال بدهیم.

به گزارش خبرنگاران خبرگزاری جامعه گزارش خبر، آیت الله محمدرضا ناصری در دیدار فرمانده نیروی انتظامی استان و معاونان وی که به مناسبت هفته
نیروی انتظامی برگزار شد ضمن تشکر از خدمات و فعالیتهای نیروی انتظامی اظهار داشت: امیدوارم خداوند متعال در تمام کارها و برنامهها به همه

ما بصیرت و آگاهی عنایت بفرماید تا بتوانیم راه و مسیر را درست تشخیص بدهیم.

وی بر لزوم شناخت توطئههای دشمن تأکید کرد و ادامه داد: باید توطئههای دشمن را بشناسیم و در مقابل آن ایستادگی و مقاومت داشته باشیم.

آیت الله ناصری گفت: استکبار جهانی در مورد انقلاب اسلامی ایران که پایگاه عظمت اسلام است، دست از توطئه بر نخواهد داشت و لذا قرآن کریم
میفرماید «وَلَا یَزَالُونَ یُقَاتِلُونَکُمْ حَتَّى یَرُدُّوکُمْ عَنْ دِینِکُمْ إِنِ اسْتَطَاعُوا» دشمن همواره با شما سر جنگ دارد تا هنگامی که شما دست از دین برداریم.

نماینده ولی فقیه در استان یزد بر لزوم قوی شدن در برابر دشمن تأکید کرد و بیان داشت: لازم است تلاش کنیم تا در تمام زمینهها از جمله نظامی،
اقتصادی، علمی قدرتمند شویم تا دشمن نتواند به کشور اسلامی ما صدمه بزند.

وی تصریح کرد: در مقابل استکبار جهانی ناامیدی، ضعف و سازش معنایی ندارد و نباید به او مجال بدهیم بلکه با قوی شدن در عرصههای مختلف باید
دشمن را وادار به عقب نشینی کنیم.

امام جمعه یزد به نفوذ دشمن اشاره کرد و گفت: امروز دشمن از نفوذ و جاسوسی برای آسیب رساندن به جبهه مقاومت استفاده کامل میکند و لازم
است مراقب و مواظب حرکات دشمن باشیم تا در این زمینه نیز دشمن از غفلت ما استفاده نکرده و دچار آسیب نشویم.

وی ادامه داد: توکل به خدا در برنامهها و فعالیتها نیز باید مورد توجه باشد و طبق آیات قرآن کریم هر کس به خداوند متعال توکل کند کمک و مدد
الهی شامل حالش خواهد شد.

آیت الله ناصری تأکید کرد: نیت، کار و تلاش همه ما باید برای رضایت خداوند متعال و خدمت به جامعه و بندگان خدا باشد و خدمت به مردم رضایت
خدا را برای ما به همراه خواهد داشت.

وی گفت: برای تقویت دین خدا و اجرای احکام الهی در جامعه تلاش کنید چرا که شما هادیان امت هستید و همه ما باید در جهت پیشبرد اهداف
انقلاب اسلامی و زمینه سازی ظهور منجی عالم بشریت تلاش کنیم و از خدا بخواهیم تا در این مسیر ثابت قدم بمانیم.


